
Spørsmål til forslag økonomiplan 2025-2028 og budsjett 2025, 

fra Morten Harper SV 

 

Vi ber om kommunedirektørens svar på følgende problemstillinger: 

1) I formannskapsmøtet 28. november ble det presentert en sak angående bortfall av 
inntekter ved opphør i avtale med St. Olavs fra 1. januar 2025. Sektorleder nevnte 
gode muligheter for å selge disse sengene til andre og at det er flere kommuner som 
benytter seg av sengene i vårt helsehus. Hvordan håndteres eventuelle nye avtaler 
som inngås budsjettmessig, og hvorfor er det lagt inn effekt (nedtrekk) på hele 
summen om det forventes at denne kan bli mindre med andre avtaler.   

Svar: Dette er helt nytt for oss enda, og er kun til vurdering. Vi kan ikke legge inn en usikker 

inntekt uten nærmere spesifisering. Derfor har vi ikke lagt inn noe på inntektssiden, 

sannsynligheten for at vi ikke får leid ut senger er til stede og da blir det uriktig å ta høyde for en 

inntekt her. Dersom vi får en inntekt på leie av senger, skal vi ta dette opp politisk slik at disse 

pengene blir styrt politisk. 

2) I årets statsbudsjett ble det etter regjeringens forhandlinger med SV bevilget midler 
til å styrke barnehage og SFO i kommunene. Dette skal for Stjørdal kommune utgjøre 
ca. 5 millioner kroner. Hvordan vil kommunedirektøren foreslå at pengene fordeles 
for å sikre at pengene går til formålet? 

Svar: KD vil ikke endre på budsjettforslaget som er innlevert vedr SFO og barnehage. Disse 

budsjettforslagene anses som tilstrekkelig for å levere god nok kvalitet fremover. Derfor mener KD 

at disse ca 5mill bør brukes til å redusere et underskudd, noe som vil dempe behov for 

kostnadskutt til neste år som åpenbart må til for å sikre en bærekraftig økonomi på sikt iht 

kommuneloven. 

 


